

● តំបន់តាអាណ / ឃៀងពីមុន

លោក-ឃៀងប្រវត្តិគ្រួសារនៃប្រជាជនអន្តោប្រវេសន៍ថ្មី

ជំរាបសួរលោកពូអ្នកមីងនិងបងប្រុសបងស្រី អ្នកទាំងអស់គ្នាសួរស្តី !

ខ្ញុំមានឈ្មោះ Chen Ming yang ឆ្នាំនេះអាយុ 6 ឆ្នាំ

នៅចំហៀងជិតខ្ញុំនេះគឺជាគ្រូបង្រៀនក្បាច់រាំ

ហើយជាទីមនុស្សជាស្រឡាញ់បំផុតរបស់ខ្ញុំ ក៏ជាសិស្សច្បងរបស់ម្តាយរបស់ខ្ញុំ។

នៅថ្ងៃនេះពួកយើងសំលៀកបំពាក់ជនជាតិដើមរបស់តៃវ៉ាន់

ក៏ប៉ុន្តែយើងខ្ញុំមិនមែនជាជនជាតិដើមទេ អ្នកម្តាយរបស់ខ្ញុំមកពីខេត្ត Henan

Kaifeng ខ្ញុំចូលចិត្តការរាំជនជាតិភាគតិចណាស់ អ្នកម្តាយខ្ញុំក៏ចូលចិត្ត។

ស្រុកកំណើតខ្ញុំកើតនៅ Henan Kaifeng នូវរដូវរងារនៅ Kaifeng

ពិតជាត្រជាក់ណាស់

នៅពេលវ័យកុមារខ្ញុំជាឃៀងរាល់ខែរដូវរងារដៃនិងជើងរបស់ខ្ញុំគឺត្រូវតែត្រជាក់កក

ណាស់ រួចហើមដូចជានិបាតចឹង ក៏ប៉ុន្តែខ្ញុំនៅតែចូលចិត្តទៅរាំនៅក្នុងព្រៃ។

កាលពីនៅតូចវ័យកុមារបានឮសូរពីមាត់ឪពុកម្តាយរបស់ខ្ញុំបាននិយាយ

ថា ខ្ញុំមានជីតាម្នាក់រស់នៅកោះតៃវ៉ាន់។ កាលពីតូចខ្ញុំរៀនថ្នាក់ទី១

នៅក្នុងផ្ទះមានមនុស្សមន្ត្រីរាជការមេកងទ័ពៗរូបបានអញ្ជើញមក

ជីដូននិងម្តាយរបស់ខ្ញុំបានឃើញបុរសនោះ

ទាំងបីនាក់ពួកគាត់បានជួបគ្នាច្បាប់អោយគ្នាយ៉ាងរំជួបរំជួល

ក្រោយមកអ្នកម្តាយរបស់ខ្ញុំគាត់ជាញឹកញាប់ឲ្យតែនៅក្នុងរដូវខែឈប់សំរាកនៃរដូវ

រក្តៅនឹងនាំខ្ញុំទៅលេងជីតារបស់ខ្ញុំនៅទីក្រុងតៃប៉ិ។

នេះជាលើកដំបូងដែលបានទៅកាន់ទីក្រុងតៃប៉ិរួចក៏បានស្រលាញ់លើទឹកដីហ្នឹង

។ ៧ឆ្នាំមុនខ្ញុំបានជួបឪពុករបស់ក្មេងរួចក៏បានរៀបការនឹងគ្នានៅទីក្រុងតៃប៉ិ

ដើម្បីសេចក្តីស្នេហានៃសេចក្តីស្រឡាញ់ក៏បោះបង់ការងារជាគ្រូបង្រៀននៅចិនដី

គោកមករស់នៅប្រទេសតៃវ៉ាន់។

អស់រយៈពេលបួនឆ្នាំមុនអ្នកម្នាយរបស់ខ្ញុំ គឺជីតារបស់ខ្ញុំបានធ្លាក់ខ្លួនឈឺ

ពេលនោះខ្ញុំក៏បានជួបប្រទះក្រុមគ្រួសារលែងលះគ្នាក៏ក្លាយជាស្រីមេម៉ាយមួយរូប

ប

ជាវៀងរាល់ថ្ងៃមនុស្សដែលកំដរខ្ញុំដើរសព្វថ្ងៃនេះគឺមានតែកូនប្រុសរបស់ខ្ញុំមួយគត់

តៗ Yang Ming

កាលពីតូចមានភាពឯករាជ្យខ្លាំងណាស់និងគោរពចាស់ទុំដឹកខុសដឹងត្រូវផងដែរ

ចាប់តាំងពីអាយុ៤ឆ្នាំចេះងូតទឹកដោយខ្លួនឯងនិងជួយខ្ញុំរៀបចំសំអាតផ្ទះបានទៀ

ត ឥឡូវនេះ Yang Ming

ជាវៀងរាល់យប់មុនពេលចូលគេងនឹងជួយម៉ាស្សាស្មាត្រឡិខ្ញុំ

ទោះបីជាពួកខ្ញុំមានតែពីរនាក់រស់នៅពិតមែន

ប៉ុន្តែនេះជាការពេញលេញនៃសេចក្តីកក់ក្តៅ។

Yang Ming ចូលចិត្តគូសគំនូរនិងសិក្សារៀនចំណេះដឹងណាស់

ក៏ចូលចិត្តភ្លេងតន្ត្រីនិងចង្វាក់រាំដែរ។

ការចូលរួមជនជាតិភាគតិចនៃការកម្មវិធីបុណ្យប្រមូលផល

ចង់ឱ្យកូនប្រុសរបស់ខ្ញុំអោយបានយល់ដឹងអំពីសេចក្តីស្រឡាញ់នៃវប្បធម៌ជន

ជាតិភាគតិច

ថ្ងៃនេះយើងខ្ញុំស្លៀកសំលៀកបំពាក់ជនជាតិភាគតិចនៅក្នុងប្រទេសតៃវ៉ាន់បាន

ឈរនៅលើឆាក ចង់បង្ហាញពីការសប្បាយរីករាយយ៉ាងខ្លាំង

ដើម្បីទទួលរៀននូវវប្បធម៌ចំរុះនៅក្នុងប្រទេសតៃវ៉ាន់។

រដ្ឋាភិបាលបានផ្តល់ឱ្យយើងខ្ញុំកាន់តែច្រើននិងមើលថែរក្សាដល់ជនអន្តោប្រវេស

នីតិ និងសង្ឃឹមថាអាចទទួលបាននៃភាពកក់ក្តៅរបស់ប្រទេសចិនតៃវ៉ាន់។

ជាចុងក្រោយខ្ញុំចង់និយាយប្រាប់ Yang Ming :

យើងរស់នៅក្នុងកោះតៃវ៉ាន់មានអារម្មណ៍សប្បាយរីករាយនិងសុភមង្គលខ្លាំង

ណាស់!